
成型机 伟业机械 电动

产品名称 成型机 伟业机械 电动

公司名称 台州市椒江新伟业塑胶机械有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:伟业机械
型号:FX-650
形式:电动

公司地址 台州市椒江区三甲街道洪三路518号

联系电话 86 0576 88111118-88111018-88111168 013505767126

产品详情

品牌 伟业机械 型号 FX-650
形式 电动 电源电压 //（V）
送料形式 电动
f930触摸屏 f930"s touch scree.
本机使用f930三菱中文触摸屏.参数设定.监控.计数
.故障自我判断.使操作人员很快熟悉各项参数修改。 this
machine adopts f930 mitsubishi chinese touch panel that has the
features of parameter setting,monitoring,counting and failure self-
judging. operator can easily be familiar with the modification of
variours parameters.
配电柜 electricity distributing ark
1.使用三菱plc具备工艺参数存储和调用功能所有参数
设定方便直观。
2.温控：使用智能表和模块精密控制各段工艺温度。 1.it
adopts mitsubishi plc and has the function of parameters saving
and calling.all the parameters can be set easily and intuitionisticly.
2.temperature control:smart apparatus and module are used to
precisely control process temperature of eac part



fx-650成型机功能与配置function and configuration of fx-650
shaping machine工型机功能与配置1.采用日本三菱plc可编程控制
和10du人机界面，主要工艺参数设定方便直观。2.冲压成型利用
先进液压系统驱动模板更快速.3.伺服驱动送片，使送料长度更
标准。4.利用智能温控仪使温度控制更标准。5.采用日本smc气
动元件。ii型机功能与配置1.采用日本三菱plc可编程控制和f930
中文触模屏所有控制.设定监控.计数.故障自我判断。2.双缸拉伸
。3.双成型气阀。4.加长烘箱。

1.japan mitsubishi plc programmable control and 10du human-
computer interface is adopted.main process parameters can be set easily
and intuitionisticly.2.hydraulic driver module is adopted for punch
forming. the efficiency is high.3.actuator for sheet delivery makes the
delivered stuff much accurate.4.smart temperature controller is used to
insure the control more standard.5.japan smc pneumatic component is
available.function and configuration of ii model machine1.japan
mitsubishe plc programmable control and f930 chinese touch panel is
adopted andit has the function of all
control,setting,monitoring,counting and failure self-judging.2.duplex
tension3.double molding air valve4.lengthened oven
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